
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 24. 6. 2010 
 

Přítomni:  
Zastupitelé obce: Pavla Černá, Václav Fanta, Eva Hořánková, ing. Vladimíra Sýkorová 

Nepřítomni: Vítězslav Machačka, ing. Čeněk Feix, Jiří Špaček 
Zastupitelstvo v počtu čtyř členů usnášení schopné. 
Přítomní obyvatelé obce:  7 

Začátek v 19 hodin 

 
Program:  
1. Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Zpráva o kontrole hospodaření obce za rok 2009  

3. Schválení závěrečného účtu za rok 2009  
4. Průběh čerpání rozpočtu v roce 2010, schválení rozpočtových změn v roce 2010 

5. Schválení výběru firmy na uskutečnění veřejné zakázky v lokalitě 1/6 

6. Schválení žádosti o úvěr 

7. Schválení prodejní ceny za m2 pozemku v lokalitě 1/6 
8. Schválení počtu zastupitelů v budoucím zastupitelstvu 

9. Různé, diskuse 

 

 
 

Ad1) Program zasedání schválen jednomyslně, zapisovatelkou schválena E.Hořánková, 
ověřovatelem zápisu V. Fanta. Pro: 4, proti: 0,zdržel se: 0  

Ad 2) Starostka předložila zprávu o kontrole hospodaření za rok 2009, která proběhla 
30.4.2010. Chyby a nedostatky: nebyla provedena úprava zřizovací listiny mateřské školy dle 
novely zákona a nebyly mateřské škole sděleny závazné ukazatele čerpání rozpočtu. 
Zastupitelstvo uložilo starostce vytvořit novou zřizovací listinu a předat MŠ závazné 
ukazatele. Zastupitelstvo zprávu o kontrole schválilo s výhradou. Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0.  
Ad 3) Starostka předložila závěrečný účet za rok 2009. Detaily o závěrečném účtu a o 
hospodaření v minulém roce přednesla účetní paní Klobouková. Dotazy nebyly. Závěrečný 
účet zastupitestvo schválilo:  pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

Ad 4) Průběh čerpání rozpočtu přednesla paní účetní Klobouková. V roce 2010 je rozpočet 
čerpán rovnoměrně. Navrhla zastupitelům schválit rozpočtové opatření č. 1 a 2.  
Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

Ad 5) Starostka informovala o činnosti výběrové komise na výběr dodavatele veřejné zakázky 
na komunikaci a inženýrské sítě v lokalitě 1/6. Výběrového řízení se účastnilo 19 firem. 
Komisí byla vybrána firma Envos z Prahy, která měla nejpříznivější cenu a termíny dodání. 

Firma Envos se zavazuje provést dílo za konečnou cenu 3 053 950 Kč (bez DPH). 
Zastupitelstvo souhlasí s návrhem výběrové komise, která určila za dodavetele firmu Envos. 
Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
Zastupitelstvo pověřuje starostku podepsat smlouvu o dílo s firmou Envos.  

Ad 6) Starostka navrhla žádat o úvěr u stavební spořitelny Reiffeisen stavební spořitelna, kde 

má obec založeno stavební spoření. Částka 1 – 3 mil. dle podmínek úvěru a dle nutnosti 
(záleží na tom, jestli se do konce stavby podaří prodat 1 – 2 parcely). Zastupitelstvo schválilo 

žádost o úvěr, pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 a pověřilo starostku vyjednat úvěr.  
Ad 7) Zastupitelé schválili prodejní cenu m2 v lokalitě 1/6. Zaváděcí cena je 1580 Kč /m2. 
Informace o prodeji bude umístěna na realitních servrech na internetu, v našem a okolních 
zpravodajích, jedna cedule bude přímo u dotyčné lokality, druhá v Klíčanech u hlavní silnice. 
Starostka navrhla umístit i menší ceduli na přívoz. Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0.  



Ad 8) Komunální volby se uskuteční ve dnech 15. a 16. října 2010. V našem volebním 
obvodě se budou konat i volby senátní. Starostka požádala zastupitele, aby rozhodli o počtu 
zastupitelů v budoucím zastupitelstvu a tento schválili. Zastupitelé se shodli na dosavadním 
počtu 7. Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

Ad 9) Starostka poděkovala panu Řezáčovi a Bočanovi za spálení větví a dalšího odpadu na 
čené skládce u polní cesty v severním výběžku obce (u zahrady Hany Vovsové ml.).  
Informovala o možnosti výměny kontejnerů na tříděný odpad za plastové s lepším otvíráním.  
Připomněla, že 26.6. se uskuteční humanitární sbírka šatstva a dalších věcí pro Diakonii 

Broumov.  
Informovala o tom, že v Odoleně Vodě se budou konat farmářské trhy v sobotu 26.6. mezi 8-

12 hodinou.  

Sdělila, že 17. července se uskuteční první ročník závodu na lodích Bohnice-Máslovice.  

Sdělila, že na obecní úřad byl osobně předán dopis pana Jiřího Machačky a Ivy Bukové, ve 
kterém poukazují na špatný stav ulice U Vodojemu, zvláště ve druhé horní části a žádají její 
úpravu. Zastupitelé se shodli na to, že se pokusí nejhorší úseky nechat opravit, ale na 
celkovou rekonstrukci nejsou peníze a žádosti o dotaci na úpravu této komunikace nebylo 
středočeským krajským úřadem vyhověno.  
Naopak starostka informovala o tom, že krajský úřad vyhověl žádosti o dotaci na kulturu a 
obec by měla získat 50% žádané částky, tj. 30 000 Kč.   
Z řad občanů byl vznesen dotaz na kabiny. Bohužel, zástupci SK nevedou s obecním úřadem 
jednání a nechávají kabiny chátrat. Uvnitř je prasklá voda a dvě místnosti jsou již zasaženy 
plísní.  

Starostka poděkovala všem přítomným za účast a schůze ukončila schůzi ve 21,10 hod.  

 

 
 

Zapsala: E. Hořánková     Kontrola zápisu: V. Fanta 

 

 
 

 

 

Máslovicích dne 24. 6. 2010  
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